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Advies commissie NLG:

De Toekomst samenwerking rond het Plassenschap Loosdrecht e.o. en de opheffing van de 
beheerorganisatie Recreatie Midden-Nederland als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS van 31 januari 
2022. 

Uittreksel van het concept-verslag NLG 10-01-2022 

9. A-agenda Recreatie

9.a Toekomst samenwerking rond het Plassenschap Loosdrecht e.o. en de opheffing van de 
beheerorganisatie Recreatie Midden-Nederland (A-agenda NLG 10-01-2022) 

De voorzitter geeft het woord aan de Statenleden voor hun inbreng in eerste termijn.

Eerste termijn

Mevrouw Jellema (PvdA) leest in de stukken dat het een geldbesparing oplevert. De PvdA wil de partijen heel 
veel succes wensen en meent dat het als hamerstuk naar de eerstvolgende PS-vergadering op 31 januari 
a.s. kan worden doorgeleid.

Mevrouw Gonggrijp (D66) heeft één vraag. Op welke manier wordt in de nieuwe samenwerking geborgd dat 
de provinciale belangen niet geschaad worden als een van de partijen plotseling andere ideeën krijgt over 
de inrichting van de samenwerking?

Mevrouw Hoogendoorn (CU) spreekt graag namens haar fractie uit dat de procedure rondom de beëindiging 
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van de beheerorganisatie Recreatie Midden-Nederland heel zorgvuldig is geweest. PS zijn met verschillende 
online bijeenkomsten actief betrokken geweest bij het proces. De ChristenUnie kan dan ook instemmen met 
de besluiten over de nieuwe bestuursstructuur. Zij hoopt dat het personeel een plek kan krijgen binnen de 
organisaties die nu aan zet zijn. Voorts is de ChristenUnie verheugd dat de gemeente Wijdemeren de rol op 
zich neemt voor Noord-Holland.

Mevrouw Dekker (CDA) bedankt GS voor de beantwoording van haar technische vragen. Aanvankelijk had zij 
de bijlage aangaande het liquidatieplan over het hoofd gezien. Zij verontschuldigt zich derhalve tegenover 
de ambtenaren voor het feit dat zij hen ten onrechte gestoord heeft tijdens het kerstreces.

PS zitten hier inderdaad als provinciaal deelnemer om een verbeterde toekomst voor het recreatieschap 
mede mogelijk te maken, met verantwoordelijkheid richting de werknemers, betrokken watersportbedrijven, 
de horeca en natuurlijk de recreanten zelf. De complexe governancestructuur moet nu echt van tafel. Het 
CDA ziet inderdaad de voordelen van een andere samenwerking en organisatievorm: soberder en vooral 
doelmatiger. Zo te lezen, is het een zorgvuldig afwegingsproces geweest. Zoals eerder naar voren gebracht, 
hoopt het CDA alleen niet dat dit ten koste gaat van het hoognodige beheer en onderhoud.

Wat betreft de overdracht naar Staatsbosbeheer vraagt het CDA zich af of er genoeg ontwikkelingsruimte is 
en blijft voor recreatieve ondernemers in het gebied. Gaan economische en ecologische ontwikkelingen 
blijvend zij aan zij? Wat kan gedeputeerde hierover vertellen?

Voorts valt het het CDA op dat in de Statenvoordracht zelf onder paragraaf 3. wordt gesproken over 
financiën, communicatie en burgerparticipatie. Mevrouw Dekker mist echter wat nadere informatie over de 
burgerparticipatie, behalve dan de mogelijkheid tot zienswijze. Ziet zij wederom iets over het hoofd?

De voorzitter bedankt de Statenleden voor hun inbreng en geeft derhalve het woord aan gedeputeerde Zaal 
voor haar beantwoording.

Beantwoording door gedeputeerde Zaal (D66): 
Gedeputeerde Zaal bedankt de commissieleden voor hun instemming met onderhavig voorstel. Richting 
mevrouw Dekker merkt zij op dat haar excuses aan de ambtenaren zijn aanvaard.

Jegens mevrouw Gonggrijp (D66) merkt gedeputeerde op dat in de nieuwe structuur de provinciale belangen 
eigenlijk op dezelfde wijze worden behartigd als in de oude structuur. De provincie blijft immers bestuurder 
van het recreatieschap. De dubbele gemeenschappelijke regeling wordt echter opgeheven waardoor er juist 
meer grip kan worden verkregen op de uitvoering en het beheer.

De overgang naar Staatsbosbeheer heeft geen gevolgen voor de doelstellingen van het recreatieschap. Deze 
blijven bestaan. Naast het recreatieschap is er ook het Gebiedsakkoord Oostelijke Vechtplassen, waarin de 
inhoudelijke ambities met de verschillende stakeholders zijn neergelegd. Dit gebiedsakkoord blijft eveneens 
bestaan en de provincie zal daarin nog kunnen sturen. Er verandert derhalve niets behalve dat het er 
eenvoudiger op wordt en dat de provincie meer grip kan hebben op de uitvoering. Voorts komt er hopelijk 
een einde aan de problemen die in het verleden zijn ervaren met Recreatie Midden-Nederland en aan de 
hoge kosten die er gemaakt zijn. Als het goed is, wordt het derhalve enkel beter en efficiënter. 

De voorzitter bedankt gedeputeerde Zaal voor haar beantwoording en constateert dat er geen behoefte is 
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aan een tweede termijn. Zij stelt voor om het als hamerstuk door te voeren naar de eerstvolgende PS-
vergadering op 31 januari a.s. De commissieleden stemmen hiermee in. 


